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La comunitat de veins de les 
Arbredes d'Alpicat va entregar 
ahir mes de 800 ñrmes davant 
del consistori per exigir que 
prengui mesures urgents que 
garanteixin la seguretat viária a 
la travessia urbana i evitar acci-
dents de circulado com el que 
fa una setmana va costar la vida 
a una jove de 31 anys al ser 
atropellada per un ciclomotor. 
L'alcalde, Pau Cabré, va asse-
gurar que l'ajuntament dona 
su^fct a les exigéncies deis 
ve K̂ i que utilitzará les firmes 
com a mesura de pressió per 
sol-licitar ajudes a les institu-
cions corresponents. Precisa-
ment, Cabré va assenyalar que 
avui es reunirá amb el delegat 
de la General i tat, Estanis 
Felip, per explicar-li que al pie 
de dimarts que ve, dia 31, s'ha 
previst delegar ais Mossos les 
competéncies per al control del 
transit al centre urbá, ja que a 
Alpicat no hi ha Guardia Urba-
na. Així mateix, demanará al 
Servei Cátala de Transit que 
faci una estudi de les zones de 
la localitat per saber on hauria 
d'instaHar el consistori els 
semáfors i les bandes rugoses, o 
quins carrers és oportú conver-
tir en unidireccionals. 

Lfn deis responsables de l'en-
áfc: ve'inal, Antoni Calvo, va 
aSegurar que en una hora tra-
vessen l'accés a la població mes 
de 300 vehicles. Aquesta dada, 
afegida a la velocitat deis 
cotxes i motos, fan perillosa la 

Els vein s van entrega r les firme s a l'ajuntamen t ahir al matí . 

circulació en un poblé que ha 
passat de 800 a 4.000 habitants 
i que necessita una senyalitza-
ció d'acord a les característi-
ques d'una localitat de les 
seues dimensions. En aquest 
sentit, la comunitat de les 
Arbredes ha pres la iniciativa 
de convocar la resta de comu-
nitats de veins per crear una 
associació que aglutini totes les 
zones del poblé de cara a adap-

tar servéis i equipaments a les 
necessitats actuáis, tant de cir-
culació com sanitáries o d'en-
senyament, sobretot quan que-
da pendent una nova expansió 
urbanística. 

Segons els veins, el mes 
urgent és incrementar la senya-
lització per evitar que els vehi-
cles circulin a vuitanta quiló-
metres per hora dins del centre 
urbá. 
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D'altra banda, alguns veins 
consideren que la creació d'u-
na associació ve'inal afavorirá 
que es mil lor i n i ampli in 
alguns servéis, com el consul-
tori medie, que s'ha quedat 
petit per a un municipi que 
reclama especialistes per evitar 
desp lagaments a L le i da. 
Només així s'aconseguirá que 
tots els veins que viuen a Alpi-
cat s'empadronin.» 


